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W jakim kierunku specjalizuje się świętokrzyska gospodarka i jakich fachowców potrzebuje rynek? O
tych i o innych ważnych aspektach szkolnictwa zawodowego 3 marca 2020r. dyskutowali
przedstawiciele władz oświatowych i dyrektorzy szkół obecni na konferencji zorganizowanej z inicjatywy
Dyrektor WUP Aleksandry Marcinkowskiej. Spotkanie uroczyście zainaugurowała Wicemarszałek

 oraz  . Województwa Renata Janik Świętokrzyski Kurator Oświaty Kazimierz Mądzik

Jesteśmy w trakcie długiej drogi „odczarowywania" szkolnictwa zawodowego w świadomości społecznej.
Wzorem państw wysokorozwiniętych promujemy wzorzec wykwalifikowanego fachowca, który jest

podkreślała na wstępie Wicemarszałek Renata Janik. filarem nowoczesnej gospodarki – 

Dzisiejsze szkolnictwo zawodowe opiera się na specjalistycznej wiedzy i wysokich umiejętnościach
technologicznych. Nasze szkoły zawodowe mają wielki potencjał, są coraz lepiej wyposażone.

mówił do obecnychNajważniejsze w tej chwili jest to, by kształciły zgodnie z potrzebami rynku pracy – 
na spotkaniu dyrektorów szkół Kurator Kazimierz Mądzik. 

W konferencji udział wzięli m.in. Pan Jacek Wołowiec – Dyrektor Świętokrzyskiego Centrum
Doskonalenia Nauczycieli, Maciej Długosz – Dyrektor Departamentu Edukacji, Sportu i Turystyki Urzędu
Marszałkowskiego oraz Zbigniew Wojciechowski – Dyrektor Wydziału Nadzoru Pedagogicznego i
Strategii Kuratorium Oświaty. Serdecznie dziękujemy za obecność wszystkim Dyrektorom
świętokrzyskich szkół branżowych oraz ośrodków kształcenia praktycznego. Dzięki dobrej współpracy
międzyinstytucjonalnej, jakość szkolnictwa zawodowego w regionie stale się poprawia. Coraz więcej
uczniów korzysta z profesjonalnego doradztwa, co jest warunkiem niezbędnym do podejmowania
świadomych decyzji zawodowych.
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